
 

Αθήνα 28/8/2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Ανυπεράσπιστοι οι αστυνομικοί απέναντι στο δεύτερο κύμα της 

πανδημίας» 

 

Στις 26.8.2020 η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης απέστειλε ανοιχτή 

επιστολή προς τους Βουλευτές της Θεσσαλονίκης, υπενθυμίζοντας σε όλους μας, ότι 

βρίσκονται στην πρώτη γραμμή του αγώνα για την προάσπιση του δημόσιου 

συμφέροντος, είτε επιχειρώντας τον Φεβρουάριο στη συνοριογραμμή του Έβρου είτε 

καθημερινά στη μάχη κατά της πανδημίας.  

Ωστόσο αν και συχνά η επίσημη Πολιτεία αναγνωρίζει το έργο τους στην πράξη δεν 

έχει ληφθεί κανένα μέτρο για την υποστήριξη και προστασίας τους. Αντίθετα μάλιστα 

η ανταμοιβή των σκληρά εργαζόμενων αυτών ήταν να εξαιρεθούν από το έκτακτο 

επίδομα, που δόθηκε λόγω κορονοϊού σε άλλους εργαζόμενους. 

Σήμερα οι αστυνομικοί της Θεσσαλονίκης καταγγέλλουν ότι εν μέσω και του δεύτερου 

κύματος της πανδημίας εργάζονται σε όλες τις υπηρεσίες χωρίς καν διαχωριστικό 

plexiglass από τους πολίτες με αποτέλεσμα τον διαρκή συγχρωτισμό με αυτούς. Την 

ίδια στιγμή δεν διενεργείται κανένας διαγνωστικός έλεγχος όταν επιστρέφουν από την 

άδειά τους και ούτε διεξάγονται καθημερινά  προληπτικά τεστ, με αποτέλεσμα να 

υπάρχουν αρκετά κρούσματα του κορονοϊού στο σώμα.  

Στη Θεσσαλονίκη έχουν ξεπεράσει τους 50 οι ένστολοι που τέθηκαν σε καραντίνα. 

Εξάλλου είναι γνωστό ότι μετά τα αστυνομικά τμήματα Αγίου Παντελεήμονα, Ομόνοιας 

και Πατησίων στην Αθήνα, από τις 16 Αυγούστου μέχρι και πρόσφατα, προστέθηκαν 

στον κατάλογο των κρουσμάτων και άλλοι επτά αστυνομικοί, οι οποίοι επέστρεψαν 

από την Τήνο, όπου είχαν μεταβεί από την Αθήνα, ως ενίσχυση για τα μέτρα του 

Δεκαπενταύγουστου και τον εορτασμό της Παναγίας.  
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Τόσο το Σωματείο των Ειδικών Φρουρών όσο και η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 

της Αθήνας ζήτησαν με αιχμηρές ανακοινώσεις τους από την ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. την 

άμεση λήψη μέτρων, αναφέροντα «Είμαστε στη δυσάρεστη θέση να καταγγείλουμε ότι 

η αυτονόητη (κατ’ εμάς) διασφάλιση ενός υγιούς και ασφαλούς περιβάλλοντος για τους 

συναδέλφους μας, με αποκλειστικό σκοπό την αποτροπή μετάδοσης του ιού, δεν είχε 

δυστυχώς ούτε στο ελάχιστο, τα αναμενόμενα αποτελέσματα», αναφέρεται στην 

ανακοίνωση της Ένωσης Αθηνών. Εάν δεν ληφθούν ΑΜΕΣΑ όλες οι απαραίτητες 

πρωτοβουλίες, η διασπορά του κορωνοϊού στις τάξεις μας θα είναι μεγάλη με όποιους 

κινδύνους αυτό συνεπάγεται». 

Μεταξύ των πρόσθετων προληπτικών μέτρων για την Προετοιμασία για τη διαχείρισης 

πιθανού κρούσματος, όπως περιλαμβάνονται στην από 16 /4/2020 με Αρ. Πρωτ. 

Δ1α/ΓΠ οικ 25458 Εγκύκλιο της ΕΛΑΣ με θέμα: «Μέτρα πρόληψης κατά της διασποράς 

του κορονοϊού SARS-CoV-2 και προστασία αστυνομικού προσωπικού κατά τη 

διαχείριση κρατουμένων ύποπτων ή επιβεβαιωμένων κρουσμάτων» αναγράφεται επί 

λέξει: 

«1. Εξασφαλίστε επάρκεια όλης της απαραίτητης υλικοτεχνικής υποδομής για την 

εφαρμογή της υγιεινής των χεριών και της αναπνευστικής υγιεινής από το προσωπικό 

και τους κρατούμενους 

- Υγρό σαπούνι σε κάθε νιπτήρα και χειροπετσέτες 

- Ποδοκίνητοι κάδοι που κλείνουν 

- Χαρτομάντηλα 

- Αλκοολούχα αντισηπτικά διαλύματα 

2. Λάβετε μέριμνα ώστε οι νιπτήρες στις τουαλέτες να διαθέτουν πάντα φιάλη με υγρό 

σαπούνι και χάρτινες πετσέτες μιας χρήσης, οι οποίες πρέπει να απορρίπτονται σε 

κάδους που θα είναι δίπλα στους νιπτήρες. 

3.  Εξασφαλίστε επάρκεια σε εξοπλισμό ατομικής προστασίας (μάσκες, γάντια, ποδιές) 

και επίβλεψη του προσωπικού για την ορθή χρήση τους 

4. Πρόβλεψη για την απρόσκοπτη λειτουργία σε περίπτωση απουσίας κρίσιμου 

προσωπικού (αριθμητικά και ποιοτικά)» 

Επειδή τα μέτρα προστασίας που έχουν παρθεί μέχρι σήμερα δυστυχώς, 

εξαντλούνται στη χορήγηση δύο πάνινων μασκών. 

Επειδή ως αξιωματική αντιπολίτευση έχουμε υποβάλλει ερωτήσεις σχετικά με την 

ανάγκη λήψης μέτρων για την προστασία του ένστολου προσωπικού, όπως την 

15/7/2020 ερώτηση με τίτλο «Κίνδυνος για την υγεία των εργαζομένων στην αστυνομία 

και στην πυροσβεστική από τη διεξαγωγή των δειγματοληπτικών ελέγχων στους 

εισερχόμενους επισκέπτες της χώρας» και την από 23/7/2020 με τίτλο «Απροστάτευτοι 

οι αστυνομικοί στον Έβρο απέναντι στον Covid-19», χωρίς μέχρι σήμερα δυστυχώς 

να έχει υπάρξει η σχετική πρόνοια. 

Επειδή και ο Τομεάρχης Προστασίας του Πολίτη της Κ.Ο. του ΣΥΡΙΖΑ έχει αναφέρει 

σε δήλωσή του ότι «Είναι δε τέτοιου μεγέθους η κυβερνητική αβελτηρία, που 

αποκορύφωμά της ήταν η απαράδεκτη από κάθε άποψη, απόφαση να μετατραπούν 

συγκεκριμένα αστυνομικά τμήματα-όπως για παράδειγμα αυτό της Νίκαιας-σε 

ψευτονοσοκομειακούς χώρους για την παραμονή κρατουμένων, θετικών στον COVID 

19». 



 

Επειδή ο Πρωθυπουργός στις 17.3.2020 αναγνώρισε την συνεισφορά του 

αστυνομικού προσωπικού και δεσμεύτηκε να προχωρήσει και σε υλική επιβράβευση. 

Ερωτάται ο Υπουργός Προστασίας του Πολίτη 

Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί ώστε: 

α) να χορηγηθεί έκτακτο βοήθημα στο αστυνομικό προσωπικό και  

β) να διενεργούνται τακτικοί έλεγχοι για τη διαπίστωση του ιού covid-19 και να 

χορηγηθούν επαρκή μέσα προστασίας στους αστυνομικούς; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα (Τάνια) 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Κατρούγκαλος Γεώργιος 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μπουρνούς Ιωάννης 



Μωραϊτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα) 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




